※請先向學程辦公室確認學校系統是否已建檔口試委員銀行局帳號資料，如無則需填寫下表。
※Please confirm with the DPBIMI office whether the defense committee members’ bank account information has been entered into the system of NCHU. If not, please complete the "Bank Account Information Form."
本表單蒐集之個人資料僅限於特定目的使用，非經當事人同意絶不轉做其他用途，亦不會公布任何資訊，並遵循個人資料保護法辦理。 
"The personal information collected on this form is strictly limited to specific purposes. It will not be used for other purposes without the explicit consent of the individual concerned, nor will any information be disclosed. All handling of data will comply with the Personal Information Protection Act."
[bookmark: _GoBack]銀行局帳號資料表 
BANK ACCOUNT INFORMATION FORM
*姓名(Name)： ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
*身分證字號(ID Number)： ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
*戶籍地址(Permanent address)： ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
 所屬單位( Unit)： ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
 聯絡電話(Contact number): ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
 E-mail：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
*銀行名稱及分行(Name of Bank and Branch)： ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
*帳戶號碼(Account Number)： ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿

*為必填欄位(Please complete all fields marked with an asterisk (*).)
銀行帳戶與身分證字號請確認同為本人
Please verify that the bank account and national ID number correspond to the account holder.
	

請附上銀行儲簿的封面(帳戶姓名及帳戶號碼)之影印本。
Please attach a photocopy of the bank passbook cover showing the account holder’s name and account number.









